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Jaarlijkse contributie Bij deze Gierzwaluw treft u de vraag de jaarlijkse contributie te voldoen. Voor 
het eerst dit jaar bieden we de mogelijkheid de contributie door middel van automatische incasso af 
te dragen. Dit maakt de betaling en verwerking voor u en voor ons gemakkelijker. Als u akkoord gaat 
met automatische incasso, wordt jaarlijks in de maand maart het contributiebedrag van uw rekening 
afgeschreven. U krijgt bovendien 50 eurocent korting op het contributiebedrag. U kunt ook aangeven 
een hoger bedrag af te laten schrijven, zoals u bij de acceptgiro gewend was. 
De voornaamste reden dat we automatische incasso aanbieden is dat het overzicht van de te betalen 
contributie een stuk beter wordt. Nog een reden is dat we jaarlijks een aanzienlijk aantal leden 
hebben dat de contributie vergeet over te maken. 
Door een fout bij het drukken van de acceptgirokaarten afgelopen jaar is de hoeveelheid 
achterstallige contributie over 2007 nog eens flink hoger. Naast het aanbieden van automatische 
incasso zullen we daarom een inhaalslag doen bij het innen van achterstallige contributie. Wij 
vertrouwen hierbij op uw medewerking. Bij de incassomachtiging/acceptgiro is aangegeven of u een 
contributieachterstand heeft. Als u aangeeft de VWGA te machtigen tot automatische incasso wordt 
eventuele achterstallige contributie ook geïncasseerd. 

Mocht u hier vragen, opmerkingen of ideeën over hebben dan kunt u Steven Wytema, de nieuwe 
penningmeester, bereiken op penningmeester@vogelwerkgroepamsterdam.nl of telefonisch op 06-
41014690. 

Vacatures Tot op heden voert Ruud Altenburg de waarnemingen van AVN in op waarneming.nl van 
degenen die dat niet zelf doen. Ruud heeft aangegeven te willen stoppen met deze taak. 
We zijn dus op zoek naar iemand die dit wil overnemen. Nauwkeurigheid en enige kennis van de 
regio hierbij is belangrijk. Het meest efficiënt is het om het opvoeren dagelijks te doen, maar dat mag 
je uiteraard zelf bepalen. 
Verder stellen we het natuurlijk zeer op prijs indien eenieder zelf zijn waarnemingen invoert op 
waarneming.nl, dat maakt deze taak alleen maar lichter. Het controleren of een waarnemer zijn 
waarnemingen zelf opvoert is namelijk zeer tijdrovend. 

Edial Dekker stopt per 1 juli as. met het organiseren van de lezingen. Ook voor deze taak zoeken we 
een opvolger. Meestal zijn er vier lezingen per jaar, vaak in de wat minder vogel rijke periode oktober 
tot en met maart. Tot de taken behoren het uitzoeken van sprekers met interessante lezingen, 
afspraken maken daarover, het in- en uitleiden van de spreker en het klaarzetten van meubilair en 
koffie Et thee zetten. Een interessante ledenavond organiseren behoort ook tot de mogelijkheden. 
Groot voordeel is dat je als coördinator van de lezingen zelf kunt bepalen welke boeiende lezingen je 
te zien krijgt. 

Lijkt het je leuk een bijdrage te leveren aan de vereniging en denk je dat een van deze taken bij je 
past, meld je dan bij Hanna Hirsch, 020-6462240, hhirsch@xs4all.nl. 
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Notulen Algemene Ledenvergadering 
Hanna Hirsch 

1. Opening 
Op 20 april 2008 opent Jos Bontekoe de Algemene Ledenvergadering van de Vogelwerkgroep 

Amsterdam (VWGA). Hij zit het eerste gedeelte voor en heet eenieder welkom. 

Edial Dekker verzoekt als voorzitter van de Commissie Bescherming aan de agenda toe te voegen 

het punt Ganzenbeleid op de Kinseldam. 

Bij de afmeldingen laat Jip Lauwe Kooijmans weten dat er op 14 juni as. een excursie naar Texel 

is, de laatste onder zijn leiding. Ook maakt hij via de secretaris de aanwezigen attent op de 

website van Vogelbescherming Nederland "Beleef de lente", waar je via webcams het opgroeien 

van jonge vogels in nestkasten kunt volgen. 

2. (Her)verkiezing van bestuursleden 
Bij acclamatie vindt verkiezing plaats van Frank van Groen tot voorzitter van onze vereniging. 

Nadat Steven Wytema en Sanne Hirschler zich hebben voorgesteld worden ook zij bij acclamatie 

verkozen tot respectievelijk penningmeester en algemeen bestuurslid. 

Frank van Groen neemt de leiding van de vergadering over en bedankt Jos Bontekoe en Cor 

Veen man voor hun inzet en werk voor de VWGA. Vervolgens vindt herverkiezing plaats bij 

acclamatie van secretaris Hanna Hirsch. 

3. Notulen van de Algemene Ledenvergadering 2007 
Naar aanleiding van de notulen van vorig jaar wordt het archief van de VWGA besproken. Ruud 

Vlek heeft het archief in beheer dat te onderscheiden is in personen (dagboeken e.d.), soorten 

(knipsels en foto's) en gebieden. Het personenarchief bevat originele voorwerpen die in het 

Gemeentearchief ondergebracht moeten worden. Voor de indexering hiervan zal bij het Prins 

Bernard Cultuurfonds om subsidie worden gevraagd. Tevens is van belang dat het archief niet 

opgedeeld wordt. Wat voor het gemeentearchief niet van belang is, kan voor de VWGA wel 

degelijk van belang zijn. 

Het bestuur heeft het afgelopen jaar weinig tijd in het archief gestoken en zal in het komende 

jaar in samenwerking met Ruud stappen zetten om het archief voor de toekomst veilig te 

stellen. 

4. Jaarverslag 2007 
De gedachte leeft om een volgende Stadsvogeldag in 2009 te organiseren. De aanwezigen 

hebben geen voorkeur voor een bepaald seizoen. Andere parken dan het Beatrixpark behoren 

zeker tot de mogelijkheden. Er wordt ook gedacht aan samenwerking met een andere vereniging 

of koppeling aan een 'groene' activiteit, bijvoorbeeld Dag van het Park. 
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